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Abstract (en)
2.1. In a known duct blade device, lamellae consisting of thin elastic plates are arranged next to one another. In this connection, the lamellae are
fastened together on a receiving part which is in turn arranged via a screw connection on an ink duct bar. The disadvantage of this duct blade
arrangement is that the fastening of the lamellae takes place in each case via only one screw and that a round hole is in each case provided in the
lamellae for this screw. By this type of arrangement, the starting distance of the lamellae to the roller is fixed rigidly and subsequent adjustment
of the lamellae to compensate for wear is only possible to a limited extent by means of the adjustment screw. 2.2. The duct blade arrangement
according to the invention has a large number of tongues (1) which are arranged next to one another and fastened by means of screws (2, 3) to a
support element (4). A support sheet (41) serves in this connection as mounting aid. Said elements (1 to 4 and 41) together form the duct blade (5)
which is fastened by means of screws (6) to an ink duct (7). 2.3. The invention can be used on all rotary printing machines. <IMAGE>

Abstract (de)
2.1. Bei einer bekannten Farbmesseranordnung sind aus dünnen elastischen Platten bestehende Lamellen nebeneinander angeordnet. Dabei
sind die Lamellen gemeinsam auf einem Aufnahmeteil befestigt, welches wiederum über eine Schraubverbindung an einem Farbkastenbalken
angebracht ist. Nachteilig ist an dieser Farbmesseranordnung, daß die Befestigung der Lamellen jeweils nur über eine Schraube erfolgt und daß
in den Lamellen für diese Schraube jeweils ein Rundloch vorgesehen ist. Durch diese Anbringungsart ist der Anfangsabstand der Lamellen zur
Walze fest vorgegeben, und ein Nachführen der Lamellen zum Ausgleich der Abnutzung ist nur in begrenztem Maße mittels der Verstellschrauben
möglich. 2.2. Die erfindungsgemäße Farbmesseranordnung weist eine Mehrzahl von Zungen (1) auf, die nebeneinander angeordnet und mittels
Schrauben (2, 3) an einem Trägerelement (4) befestigt sind. Ein Unterlegblech (41) dient dabei als Montagehilfe. Die vorgenannten Elemente (1 bis
4 und 41) bilden zusammen das Farbmesser (5), welches mittels Schrauben (6) an einem Farbkasten (7) befestigt ist. 2.3. Die Erfindung ist auf alle
Rotationsdruckmaschinen anwendbar. <IMAGE>
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